

## 分體式冷氣標準安裝及收費表 Split Type Air-conditioners Standard Installation and Price List

有效日期 Valid date: 1-04-2023 to 31-03-2024

規格 Type	冷凍量 Cooling Capacity	分體式冷氣機標準安裝 - 項目包括 Split Air Conditioner Standard Installation Specification						分體冷氣機 標準安裝價目 <b>傳統定頻淨冷型</b>	分體冷氣機 標準安裝價目 <b>變頻淨冷型</b>	** 分體冷氣機 標準安裝價目 <b>變頻冷暖型</b>
		雪種喉  (明喉)  Surface Refrigerant Pipe	雪種喉隔熱膠  Pipe Insulator	室內/外機 之接駁控制線  Connecting Wire Between Indoor/ Outdoor Units	去水喉  (明喉)  Surface Drain Pipe	玻璃窗 或 非結構性磚牆 (小於5吋厚) 開窿出喉  Windows glass or non-structure brick wall(< 5 " thickness) opening for piping out going	一年安裝保用 ; 小型工程申報 (法例定明下); 廠商標準內添 加雪種  1 yr installation warranty; Application of minor works; Refrigerant fill as manufactory standard			
掛牆式分體機 Wall Mount	7,000-10,000 BTU	3 米 Meters	3 米 Meters	3 米 Meters	3 米 Meters	x1	免費 Free	\$1,500	\$1,500	\$2,000
	10,001-14,000 BTU							\$1,700	\$1,700	\$2,200
	14,001-18,500 BTU							\$2,000	\$2,000	\$2,500
	18,501-24,000 BTU							\$2,300	\$2,300	\$2,800
一拖二變頻冷暖 Multi-Type	9,000+9,000 BTU	3 米 Meters	3 米 Meters	3 米 Meters	3 米 Meters	x2	免費 Free	N/A	N/A	\$3,700
	9,000+12,000BTU	3 米 Meters	3 米 Meters	3 米 Meters	3 米 Meters	x2		N/A	N/A	\$3,700

**Remark \*\*** 變頻冷暖標準安裝已包括室外機水盤 *Standard installation of Inverter includes water tray for outdoor unit.*  
 標準安裝包括座地或牆角機架 (離地/露台/承托架高度不超過2米); 現製標準架 (修理架另計)  
 Standard installation includes support rack less than 2 meters above ground, standard racks (extra support racks subject to additional charges)

- 標準安裝價目包括上述項目。其他額外安裝依照另頁價目收費並須於安裝完工時支付給安裝員。  
Standard installation prices include the items listed above. Additional requirements are chargeable according to the tariff laid down in separate page. It should be paid by customer after installation had been completed
- 分體機安放位置需由顧客確認及負責向大廈管理處取得許可。如於安裝後顧客要求改位或重裝，需另報價收費。  
Location of Split air-conditioners are decided by customer. Customer is responsible for applying permit from the management office, if required. Any re-location after installation shall be subjected to extra charge.
- 電源需由顧客負責提供至機旁半米靠近電源線端，如需本公司安裝插座，價銀另議。  
Electricity supply should be provided nearby air-con connecting wire within 0.5m by customer. Tosot shall provide this service on quote and charge basis.
- 標準安裝工程不包括代客申請任何認可牌照及登記註冊，如電錶、通風牌照等。  
Standard installation does not include applications of any license or registration such as electricity supply, ventilating, etc.
- 安裝工程完成後，有關裝修粉飾之修補需由客戶自行處理  
After installation, customer is responsible for any follow up at decoration/finishing work.
- 在安全情況下，安裝工程可能須配備棚架進行，價錢另議。  
Under safety circumstance, scaffolding may be required should be subject to quotation and charge
- 標準安裝只適用於住宅用戶。商舖、寫字樓、工廠等商用客戶，需先聯位報價。  
Standard installation is only applicable to residential user. For shops, offices, factories and commercial clients are subject to on site inspection and quotation.
- 本公司提供一年安裝工程保用，產品由有關代理依據保用條款負責保用及維修。  
One year installation warranty is provided by Tosot, Product warranty aid repair are provided by the product supplier according to their terms and conditions.
- 保養及維修不包括搭棚及安全架，需由客戶負責提供。  
Warranty and repair service are not including scaffolding & safety hanger, which shall be provided by customer if applicable.
- 一年安裝工程保用包括冷氣機承托架、封窗玻璃膠及雪種喉介面漏雪種；唯不包括冷氣機因欠定期保養而引至排水設施淤塞，至於產品更換或清洗須涉及額外收費。  
1 year installation warranty only cover air-con supporting rack, silicone for glass seal-up and refrigerant pipe work joint leakage. Exclude any air-con foul drain without proper and regular routine maintenance. Involve extra charge due to product exchange or cleansing.
- 安裝於窗臺之分體機受位址所限及涉及玻璃拆封，日後維修或保養，客戶需承擔相關費用。  
To install split air-con at windows platform will be restricted by spacing and glass re-fix. There should have related service charge if required during at warranty or maintenance.
- 因環境問題或其他因素，須重用現有雪種喉或排水管，日後用戶有需要承擔相關維修或保養之費用。  
According to environment or other issues, requested to reuse existing refrigerant pipe works or drain hose. Customer should bear related service fee during at warranty or maintenance.
- 額值\$10,000,000.00的第三者及公眾責任保險涵蓋安裝工程，超額要求需由客戶承擔 (大廈管理處要求)。  
\$10,000,000.00 valued Public Liability insurance and third party insurance be covered for installation. For any extra be charged to customer (such as buildings management requested).
- 價格將被修改，不另行通知。未被列出的項目收費將現場報價。  
Pricing will be revised without further notified. Non-listed item charges will be quoted direct on-site.